
 

  
Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

  

            den 24.04.2025 

 

Referat fra Teams møde KOU den 24-04-2025 

Deltagere: Inger-Marie, Ole, Annette, Dorthe (HB) og Lotte (ref.) 

1) Ole: Status vedrørende online eksamen af tidligere HAK i Kreds 6 

On-line eksamen er ok. Inger-Marie finder en censor. Der gives ca. 2 måneder til opgaven – 

gerne eksamen inden årsmødet for konsulenterne. Inger-Marie laver en plan, der tager højde 

for sommerferie, og censors muligheder.  

2) Annette: Statistikker på sager 

 

Der har siden 1. januar 2025 været 246 sager pt. fordelt på 38 konsulenter. Annette finder at 

der er uoverensstemmelse mellem vores hjemmeside og indrapporteringssystemet i forhold 

til aktive konsulenter. IMA tjekker. 

 

Der er en del konsulenter der ikke har indrapporteret i år. Måske er der stadig en del, som 

har udfordring med at logge på indrapportering.   

 

3) Dorthe: Nyt fra HB 

 

Budgetmetode har været drøftet i HB. Det betyder at vi nu som udgangspunkt har ramme-

budgetter, som udvalgene selv kan disponere over.  

 

Doping har ligeledes været drøftet i HB. 

 

Sponsorat fra Dog Coach er på 40.000 kr. og det er øremærket til adfærdskonsulenter. Belø-

bet er ikke omsætningsbaseret. Pengene går ind i driftsbudgettet.  

 

Der er nye medlemmer i HB, og de skal lige finde deres fodfæste i deres nye virke. 

 

 

4) IMA: Diverse info  

 

Der skal kigges på orientering 113 i forhold til en henvendelse fra kreds 3, omkring kørsel 

til egen træningsplads. Herudover trænger den til et gennemsyn, da den er tilbage fra 2018.  

 

Der er ligeledes kommet et spørgsmål omkring at starte selvstændigt. Kan man så stadig 

være aktiv i DCH? Dette spørgsmål tages med til drøftelse med kredskonsulenterne den 1. 

juni, og efterfølgende til en drøftelse på årsmødet for Konsulenterne.  
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Hvalpesiden på DCH’s hjemmeside skal vedligeholdes. HB ligger op til at det sker i samar-

bejde mellem LUU og KOU. Lotte har sagt ja til at være kontaktperson fra KOU og arbejde 

med det.  

 

5) Forberedelse til Fællesmøde på lørdag - oplæg fra KOU om vores planer de næste 12 mdr. 

samt, hvordan vi arbejder med mål og delmål i forhold til værdiordene i DcH- Fællesskab - 

Åbenhed - Kvalitet  

 

-Synlighed i bladet 

-Drøftelse af betaling 

- Lokalinstruktører inviteres med på uddannelse 

-Opkvalificering af Konsulenter 

- Bedre brug og udbredelse af vores statistikker 

 

Dorte foreslår at KOU kigger ind i muligheden for anbefaling af litteratur. 

 

Ole efterlyser at dagsorden til Fællesmødet kommer tidligere. 

  

6) Forberedelse af Online møde for aspiranterne d. 15. maj  

 

Punkt omkring etiske retningslinjer for adfærdskonsulenter.  

 

Det er mentorer, der skal indberette de sager, som aspiranterne deltager på.  

 

Vi skal følge op på, hvordan det går med Mentorordningen. 

  

7) Diverse 

 

Kreds 3 har lavet en adfærdsdag, der er åben for alle. Det er Mentor og aspirant par, der er 

tovholdere.  

 

Næste møde mandag den 19. maj kl. 20.00 


